

## Terms &amp; Conditions – Save Promotion

## الشروط والأحكام - عرض التوفير

1. Campaign period is from 1 July 2024 till 30 September 2024 (3 months).
  2. To qualify for the interest under this offer, the following condition is required to be met: Individual customer should have grown CASA balance by at least AED 10,000 and SME AED 100,000.
  3. Incremental Average Balance means difference between average CASA accounts balance during the campaign period and its base as of the cut-off date; and difference between average relationship balance during the campaign period and its base balance as of the cut-off date, whichever is lower.
  4. Interest rate of 5.25% will be applied on Incremental Average Balance and will be credited within 15 business days of completion of campaign period.
  5. The promotion is only valid for individual and SME customers who deposit new to bank (new) funds.
  6. Existing customers must increase their CASA balances with new funds over and above their total relationship balance as of the cut-off date of 30 of June 2024.
  7. The bank reserves the sole discretion to exclude any customers from interest payouts or the cash prize draw.
  8. Customer has to OPT-IN for this campaign by sending an SMS SAVE to 4266 from the registered mobile number within the campaign period from 1 July 2024 until 30 Sept 2024 (3 months). Customers registration will be verified and accepted by the Bank.
  9. The following accounts are included in the promotion: Current and Savings Account in AED currency, only Savings Account will be included for CBD Islamic customers.
  10. E-saver, Mustaqbali Savings Scheme, Gold/Silver currency accounts, foreign currency accounts, Live Now accounts, Save Now accounts, and all types of Time Deposits will be excluded from the campaign.
  11. CBD & its subsidiary staff cannot participate in this promotion and get any interest/profit.
1. فترة الحملة من 1 يوليو 2024 حتى 30 سبتمبر 2024 (3 أشهر).
  2. للتأهل للحصول على الفائدة بموجب هذا العرض، يجب تحقيق الشرط التالي: يجب على العملاء الأفراد زيادة رصيد الحساب الجاري وحساب التوفير بما لا يقل عن 10,000 درهم إماراتي والشركات الصغيرة والمتوسطة بما لا يقل عن 100,000 درهم إماراتي.
  3. الرصيد المتوسط الإضافي يعني الفرق بين متوسط رصيد الحساب الجاري وحساب التوفير خلال فترة الحملة وقاعدته في تاريخ القطع؛ والفرق بين متوسط رصيد العلاقة المصرفية خلال فترة الحملة وقاعدة رصيده في تاريخ القطع، أيهما أقل.
  4. سيتم تطبيق معدل الفائدة 5.25% على الرصيد المتوسط الإضافي وسيتم إيداعه خلال 15 يوم عمل من تاريخ انتهاء فترة الحملة.
  5. العرض صالح فقط للعملاء الأفراد والشركات الصغيرة والمتوسطة الذين يودعون أموال جديدة إلى البنك.
  6. يجب على العملاء الحاليين زيادة أرصدة الحساب الجاري وحساب التوفير بأموال جديدة فوق رصيد العلاقة المصرفية الإجمالي في تاريخ القطع في 30 يونيو 2024.
  7. يحتفظ البنك بالحق الحصري في استبعاد أي عميل من الحصول على الفائدة أو الدخول في السحب النقدي.
  8. يجب على العميل الاشتراك في هذه الحملة من خلال إرسال رسالة نصية تحتوي على كلمة SAVE إلى الرقم 4266 من الرقم المسجل لدى البنك خلال فترة الحملة من 1 يوليو 2024 وحتى 30 سبتمبر 2024 (3 أشهر). سيتم التحقق من تسجيل العميل وقبوله من قبل البنك.
  9. يشمل العرض الحسابات التالية فقط: الحسابات الجارية وحسابات التوفير بالدرهم الإماراتي، كما سيُشمل فقط حسابات التوفير لعملاء الإسلامي من بنك دبي التجاري.
  10. لن تشمل الحملة حسابات E-saver وحسابات مستقبلي للتوفير وحسابات عملة الذهبية/الفضة وحسابات العملات الأجنبية وحسابات Live Now وحسابات Save Now وجميع أنواع الودائع لأجل.
  11. موظفو بنك دبي التجاري والشركات التابعة له غير مؤهلين للاشتراك في هذا العرض أو للحصول على أي فائدة/ربح.



12. Customer should have an active AED account with CBD during the interest / profit payout period to receive the interest / profit.
13. Bank reserves the right to contact the customer by callout, SMS, emailer, or any other means as deemed appropriate by the bank at any time as part of this offer.
14. Any incremental funds coming from persons and / or entities affiliated to the account within CBD will be excluded and will not be eligible for interest/profit payout.
15. Commercial Bank of Dubai reserves the right to exclude any account holder from participation in the offer before, during or after the offer period without giving any reason whatsoever for disqualification.
16. Commercial Bank of Dubai reserves these rights to amend the Terms and Conditions anytime during or after the offer period with the latest T&Cs being made available on this document.
17. Commercial Bank of Dubai reserves the right to withdraw the offer at any time without any prior notification to the customer. Commercial Bank of Dubai and its related parties (affiliates, officers, directors, employees, or any staff, etc.) are not responsible for any losses, damages or costs you may incur as a result of this offer.
18. These Terms & Conditions are to be read in conjunction with the standard Commercial Bank of Dubai Current and Savings Account Terms & Conditions and the customers participating in the offer understand and unconditionally agree to be bound by these once they send an SMS to register for the offer.
19. The offer along with the Terms & Conditions are governed and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates.

12. يجب أن يكون لدى العميل حساب نشط بالدرهم الإماراتي مع بنك دبي التجاري خلال فترة دفع الفائدة/الربح لتلقي الفائدة/الربح.

13. يحتفظ البنك بالحق بالتواصل مع العميل عن طريق الاتصال الهاتفي، الرسائل النصية القصيرة، البريد الإلكتروني أو أي وسيلة أخرى يراها البنك مناسبة في أي وقت كجزء من هذا العرض.

14. سيتم استبعاد أي أموال إضافية تأتي من أشخاص و/أو جهات مرتبطة بالحساب داخل البنك دبي التجاري ولن تكون مؤهلة للحصول على الفائدة/الربح.

15. يحتفظ بنك دبي التجاري بالحق في استبعاد أي حامل حساب من المشاركة في هذا العرض قبل أو خلال أو بعد فترة العرض دون تقديم أي سبب للتأهيل.

16. يحتفظ بنك دبي التجاري بالحق في تعديل الشروط والأحكام في أي وقت خلال أو بعد فترة العرض مع توفير أحدث الشروط والأحكام في هذا المستند.

17. يحتفظ بنك دبي التجاري بالحق في سحب العرض في أي وقت دون أي إشعار مسبق للعميل. بنك دبي التجاري والأطراف ذات الصلة (الشركات التابعة، المسؤولين، المديرين، الموظفين، أو أي موظف...إلخ) غير مسؤولين عن أي خسائر أو أضرار أو تكاليف قد يتكبدها العميل بسبب هذا العرض.

18. يجب قراءة هذه الشروط والأحكام مع الشروط والأحكام للحسابات الجارية وحسابات التوفير من بنك دبي التجاري، كما ينبغي على العملاء المشاركين في الحملة الترويجية فهمها والموافقة على الالتزام بها دون قيد أو شرط بمجرد إرسالهم رسالة نصية قصيرة للتسجيل في الحملة الترويجية.

19. يخضع ويفسر العرض مع الشروط والأحكام وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة.

Commercial Bank of Dubai PSC, Dubai, UAE, licensed by the Central Bank of the UAE. Ittihad Street, Port Saeed, Deira, Dubai, P.O.Box: 2668, Dubai, UAE. Telephone: 600 575 556. For feedback/complaints, please email us at [customercare@cbd.ae](mailto:customercare@cbd.ae)  
Website: [www.cbd.ae](http://www.cbd.ae)

بنك دبي التجاري ش.م.ع، دبي، الإمارات العربية المتحدة، مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي. شارع الاتحاد، بور سعيد، ديرة، دبي، صندوق بريد: 2668، دبي، الإمارات العربية المتحدة. هاتف: 600575556. للاقتراحات/الشكاوى يرجى مراسلتنا على

[customercare@cbd.ae](mailto:customercare@cbd.ae)

الموقع الإلكتروني: [www.cbd.ae](http://www.cbd.ae)